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Avalik arutelu viidi läbi koos Kihnu Vallavolikogule arengukava tutvustamisega
Osavõtjad: vaata osavõtjate nimekiri

Väljavõte Kihnu Vallavolikogu 06.02.2014. a toimunud istungi protokollist:

Päevakorrapunkt 9 
Kihnu valla arengukava 2012 – 2020, periood 2014 – 2018, I lugemine

Mari Mets tutvustab eelnõu.

Ly Leas teeb ettepaneku üle vaadata lk 19 kooli muusikaõppe rahastamist puudutav 
probleem ja täpsustada, mida selle lausega mõeldakse – kas kooli õppekavasse kuuluv 
muusikaõpe rahastatakse kusagilt mujalt kui kooli eelarvest. 
Paal Põlluste ettepanek viia arengukava tegevuskavasse sisse muudatus Kihnu huvikooli  
asemele Kihnu Pärimuskool. 
Paal Põlluste ja Valdo Palu teevad ettepaneku väikelaevade kai ehitust käsitleda ka turismi 
alla. 
Ly  Leas  teeb  ettepaneku,  et  laste  ujumisõpetust  võiks  läbi  viia  ka  Kihnus.  Selle  üle  
arutatakse ning otsustatakse täiendus viia sisse kultuuri ja vaba aja osa alla.
Ly Leas küsib, mis seisus on Vanakirikumäe detailplaneeringu menetlemine. Mari Mets ja 
Ingvar  Saare selgitavad olukorda seoses detailplaneeringu menetluse seiskumisega.  Paal  
Põlluste teeb ettepaneku teha kokkuvõte antud detailplaneeringuga seonduvast ning esitada 
see volikogule. 
Arvo Saare  küsib,  kui  kaugel  on Sigatsuaru  detailplaneeringu menetlemine.  Mari  Mets  
vastab, et koostamisel ja lähiajal läheb kooskõlastamisele.
Õie Vesik küsib hooldekodu rajamise kohta – kaugel on ehitamine? Ingvar Saare selgitab, et 
alustame tasuvusanalüüsist ja teeme selgeks, mis mahus on meil hooldusteenuste pakkumine
ja maja ehitamine mõistlik. Jätkub arutelu.
Paal Põlluste teeb ettepaneku arengukavas ära määrata võimalikud tegevused seoses vana 
päästedepoo hoonega. 
Paal Põlluste teeb ettepaneku täpsustada vallale kuuluva Jõujaama kinnistuga seonduvaid  
tegevusi ja eesmärke.
Arutatakse probleemide üle seoses tuletõrje veevõtukohtadega.

Otsustati: saata teisele lugemisele.


